

《单词百科:nonsignificant是什么意思?nonsignificant怎么发音?nonsignificant的解释和用法》

英语单词nonsignificant是什么意思?nonsignificant怎么读?nonsignificant怎么发音?简答网为您整理了nonsignificant的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



nonsignificant怎么读

nonsignificant的读音:[ˈnɒnsɪɡˈnɪfɪkənt]

nonsignificant的意思

1、adj.不重要的, 无意义的; 无足轻重的; 不足道的

nonsignificant的反义词

1、**significant** adj.重要的, 有重大意义的;显著的, 值得注意的;显著的, 有效的; (词缀等) 有意义的;不可忽略的, 值得注意的;相当数量的;别有含义的,

意味深长的; (语言上) 区别性的

nonsignificant的双语例句

1、The rate of major congenital malformations was 5.3 % among exposed infants unexposed infants, a nonsignificant difference.

接触该药的婴儿中,严重先天畸形的发生率为5.3%,而未接触的婴儿为4.9%,无显著的统计学差异.

2、The differences between control group and two Chinese herb medicine groups were nonsignificant.

两种中药组各指标与对照组相比均无明显差别.

3、Univariate analysis showed that primary site, pathological grade, T-stage, N-stage and clinical stage were proven to significant ($P < 0.05$). If had performed tracheotomy that was nonsignificant to affect survival rates.

单因素分析显示肿瘤生长部位、病理学分级、T分期、N分期、临床分期对生存率的影响有统计学意义 ($P < 0.05$) , 而是否行气管切开术无统计学意义。

4、Treatment with carvedilol was associated with a nonsignificant risk reduction for mortality compared with metoprolol for diabetic and nondiabetic patients, the researchers note.

卡维地洛与美托洛尔相比, 没有明显降低糖尿病和非糖尿病患者的死亡风险。

5、Furthermore, by ignoring nonsignificant factors in the performance, a multiple symbol differential approximate ASD with reduced computational complexity and a multiple symbol differential pruning ASD with reduced the number of comparisons are presented.

在此基础上, 通过忽略对检测性能影响较小的因素, 分别提出了降低计算复杂度的多符号差分近似自动球形译码 (MSDAASD) 与降低比较操作次数的多符号差分裁减自动球形译码。

6、The difference was statistically nonsignificant ($P > 0.05$).

统计学上无明显差异 ($P > 0.05$) of the averaged daily gaining in weight for the group of coccidium vaccine and anti-coccidiosis agent group.

试验结果表明: 球虫疫苗组与抗球虫药组的平均日增重差异不显著 ($P > 0.05$) ;

8、The statistical difference between the conformity rate of the combined monitoring and that of the smear of Vaginal Cytology was nonsignificant ($p > 0.05$).

联合监护与阴道涂片监护相比较、差异不显著， P 值 >0.05 。

9、The experimental result shows that the HI antibody titer of experimental group slightly higher than of check group, the differences of two groups were nonsignificant ($P > 0.05$).

试验结果：试验组HI抗体效价稍高于对照组，二者差异不显著（ $P > 0.05$ ）。

10、The differences of LSM for litter size of KK, KL and LL were nonsignificant ($P > 0.05$) in Small Tail Han sheep.

小尾寒羊KK、KL和LL基因型之间产羔数的最小二乘均值差异均不显著（ $P > 0.05$ ）。

11、The highest but nonsignificant rate (284/10 000) was found in maternal age group of more than 35 years.

产妇年龄别发生率以 ≥ 35 年龄组最高（284万），但各年龄组间无显著差异。

12、Conclusion: Increased the dose of drugs INH to increase its concentration in CSF, then it is more conducive to the resumption of CSF normal routine and biochemical. But different doses of INH treatment is nonsignificant in improvement of clinical symptoms during a short-term.

结论：增加INH的剂量提高CSF中的药物浓度，更有利于CSF常规及生化恢复正常，但是对于短期内临床症状的改善，不同剂量的INH的治疗效果并无太大的差异。

13、Significant linear correlations were found between transparency, PAR attenuation coefficient, euphotic depth and total suspended solid, especially inorganic suspended solid, while chlorophyll a was the most nonsignificant light attenuator.

透明度、PAR衰减系数、真光层深度与悬浮物浓度存在显著性线性相关，并且与悬浮物中无机颗粒物相关性最好，而与叶绿素a、脱镁叶绿素及溶解性有机碳相关性很低。

14、The fact that the difference of genetic heterozygosity between the 0/1 method and the tetraploid method was nonsignificant ($p > 0.05$) gave the evidence that the tetraploid method was also a suitable method to analyze SSR polymorphism in alfalfa.

通过0/1法和四倍体方法得到的遗传杂合度之间的显著性检验（ $p > 0.05$ ），证明四倍体方法也可用于紫花苜蓿微卫星多态性研究。

15、Nonsignificant difference was found in radical degree and ect.

在根治程度方面与其它无显著差异。

16、In detail, the variance analysis showed that there were nonsignificant differences among the proportions of the areas of three function zones to the total area in each type of the reserves.

方差分析表明我国不同类型国家级自然保护区3个功能区面积所占其总面积的比例之间均不存在显著差异。

17、After that, there showed a progressive and nonsignificant increase in T level, and the T value at 7 months was significantly higher (P

之后呈现逐渐的、不显著的上升，但7月龄时T浓度显著高于4.5月龄值。

18、When data were categorized based on antibiotics used, which included amoxicillin and cotrimoxazole, the differences remained nonsignificant.

对于按照抗生素不同进行分析，应用阿莫西林和磺胺甲基异恶唑同样没有显著差异。

以上是简答网为您整理的nonsignificant怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于nonsignificant的用法、nonsignificant的释义、nonsignificant的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/nonsignificant>